
Sverresborg Hoops Basket 

 

Styrets økonomiske beretning 2024 
 
 

Regnskapet for 2024 viser et underskudd på kr. 66 324,62, mot et budsjettert overskudd på kr. 

45 000,-. 

 

Vårt aktivitetsnivå har økt de siste årene og antall lag er stigende. Det er jo positivt, men det 

fører også til økte kostnader. I 2024 fikk vi dessverre litt for lite konsertdugnader på 

inntektssiden. På utgiftssiden økte reisekostnadene, da flere nye klubber/lag i distriktene har 

kommet til. Vi har også flere lag som reiser i seriespill. Prisene på fly økte også, og det er 

vanskeligere å få tak i billige billetter på tross av at vi har stort fokus på å bestille fly mange 

måneder før vi skal reise. De som skal på Hansa Cup i april 2025 bestilte flybilletter i 

november 2024. 

 

Vi merket også at våre medlemmer sliter med å betale treningsavgiften på tross av at disse er 

lavere enn andre lagidretter og basketklubber vi kan sammenligne oss med. Sist vi økte 

aktivitetsavgiften var i 2020. Vi har også i år mye utestående treningsavgift, noe vi må sette 

mer fokus på fremover. 

  

Den økonomiske situasjonen for klubben er fremdeles god, og klubben har god likviditet, noe 

som gir god handlefrihet. Klubben har totalt kr. 414 886,76 på konto, hvorav kr. 147 880,33 

befinner seg på lagskontoer.  

 

Styret foreslår overfor årsmøtet at årets underskudd på kr. 66 324,52 disponeres som følger:  

 

Avsatt til annen egenkapital: kr. 66 324,52.  

 

For øvrig vises det til regnskapet og Budsjett 2024 for mer utfyllende informasjon. 

 
 


